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Zápis ze zasedání správní rady MAS Sokolovsko o.p.s. 
 

Datum zasedání:      13. únor 2023 od 14:00 hodin  

Místo zasedání:        Nám. Přátelství 112, MěÚ Habartov, zasedací místnost 

 

Přítomní: 

Členové správní rady: 

Přítomní: P. Janura, D. Janurová, P. Beránek, A. Klímová,  

Omluveni: M. Bouda, J. Jaša 

 

Další přítomní:     

Ivana Jágriková - ředitelka MAS  

 

Program:  

1) Kontrola plnění minulých usnesení. 

2) Schválení zapojení MAS do přípravy projektu do programu ERASMUS+ 

3) Pořízení osobního vozidla  

4) Ostatní, závěr. 

 

Jednání zahájil předseda správní rady Petr Janura ve 14:00 konstatováním usnášeníschopnosti 

správní rady. Následně předal slovo ředitelce MAS Ivaně Jágrikové.  

 

Bod 1) Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání správní rady 

Usnesení 10/3/2017/SR          

Správní rada MAS Sokolovsko  

s ch v a l u j e  podání navazující žádosti o podporu na projekt Posílení kapacit CLLD pro 

MAS Sokolovsko na období 2018-2023  a 

u k l á d á  ředitelce MAS zajistit zpracování a podání této žádosti o podporu a její 

následnou realizaci. 

Projekt režií SCLLD z programu IROP řeší značnou část režií MAS spojených s vyhlašováním 

výzev v letech 2018-2023. Pro projekt je 95% dotace hrazená formou průběžného zpětného 

proplácení dílčích etap. Dosavadní etapy byly vyúčtovány a proplaceny. 

Pro nadcházející programové období se předpokládá, že část režií bude hrazena z projektů 

podaných do OP TP, zatím ale není definována ani alokace, ani % dotace. Do budoucna je 

nutno počítat s podáním žádosti do OP TP na nové programové období 2021+. 

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 25/5/2015/SR          

Správní rada MAS Sokolovsko  

s ch v a l u j e  podání žádosti o schválení SCLLD MAS Sokolovsko 2014-2020 na 

Ministerstvo pro místní rozvoj a  

u k l á d á  ředitelce MAS zajistit zpracování a podání této žádosti o následnou realizaci 

tohoto projektu. 

Ředitelka informovala správní radu, že podrobnosti o výzvách a projektech jsou uváděny např. 

ve Zpravodaji Leader, webu a facebooku MAS. Z výzev 2014-2020 už jsou pouze v běhu 

projekty v realizaci, výzvy již nebudou. 
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Pro přípravu nadcházejícího období jsme úspěšně zvládli tzv. standardizaci MAS, taktéž nám 

byla ze strany MMR schválena první část strategie CLLD21+, tzv. Koncepční část. Postupně 

předkládáme ke schválení tzv. programové rámce pro jednotlivé operační programy. PR IROP 

je schválen. PR OPZ+ schválen. Pro PRV pracujeme s částkou tzv. přechodného období, výzva 

byla vyhlášena 1.2.2023. 

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 4/1/2017/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

b e r e  n a  v ě d o m í 

informaci o průběhu a výsledku akce Čištění řeky Ohře  

a  s c h v a l u j e 

pokračování v této činnosti i pro příští rok. 

Akce proběhne opět ve spolupráci s dalšími MAS Karlovarského kraje a Krajským sdružením 

MAS Karlovarského kraje, z.s. Časově v souladu s akcí Ukliďme Česko, a to 15.4.2023. Na 

akci požádalo KS MAS KV kraje z.s. u Karlovarského kraje o dotaci ve výši 50.000 Kč. 

Oslovujeme potenciální sponzory z regionu. 

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 2/3/2020/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko  

s c h v a l u j e  podání žádostí o podporu na navazující projekty místních akčních plánů 

s názvy MAP Karlovarsko III a MAP ORP Sokolov a ORP Kraslice III, které budou 

podané do výzvy Akční plánování v území 02_20_082 z OP VVV. 

Na jaře 2021 jsme podali 2 navazující žádosti do vyhlášené výzvy 02_20_082 z OP VVV. 

Realizace těchto projektů probíhá v období 1.1.2022-30.11.2023. Finanční rozsah každého z 

projektů je kolem 3 mil. Kč. Oba projekty běží dle harmonogramu. Musíme počítat s tím, že 

v létě budeme podávat žádost o dotaci na navazující projekty MAP IV. 

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 4/1/2021/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

s c h v a l u j e  předloženou žádost o návratnou finanční zápůjčku ve výši 600.000 Kč pro 

organizaci Krajské sdružení MAS Karlovarského kraje, z.s. se splatností do 31. 12. 2023, 

která bude na účet žadatele převedena do 15. 5. 2021. Pro tuto finanční zápůjčku se 

stanovuje roční úroková sazba 0,2 %.  

Správní rada MAS Sokolovsko 

p o v ě ř u j e  ředitelku MAS podpisem této smlouvy o poskytnutí návratné finanční 

zápůjčky. 

Byla vyhotovena smlouva o návratné finanční zápůjčce, částka 600.000 Kč byla převedena na 

účet Krajského sdružení MAS Karlovarského kraje, z.s. Bod zůstává mezi neukončenými až do 

okamžiku splacení celé částky zpět na účet MAS Sokolovsko o.p.s. 

Úkol zůstává v platnosti. 
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Usnesení 2/2/2021/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

s c h v a l u j e  podání žádosti o individuální dotaci na KÚ KVK ve výši 210.000 Kč na 

zpracování projektové dokumentace pro stavební povolení na výstavbu mostu přes 

Rolavu v k.ú. Přebuz. 

Žádost o individuální dotaci byla podána na KÚ KVK a byla schválena, realizace je plánovaná 

do konce r. 2022. Cílem projektu bylo zajistit zpracování projektové dokumentace pro stavební 

povolení na výstavbu mostu přes Rolavu v k.ú. Přebuz na okraji Chaloupeckého Údolí. 

Projektant – pan Zoufálek. Na podzim byla dokončena PD. Stavební povolení je vydané. Dotace 

byla vůči kraji vyúčtována. Aktuálně je v řešení papírové předání dokumentace KV kraji.  

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 2/3/2021/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko  

s c h v a l u j e  zapojení MAS Sokolovsko do iniciativy „zálohujme.cz“ a  

p o v ě ř u j e  ředitelku MAS k podpisu Memoranda o přistoupení k této iniciativě.    

Podpis memoranda je v řešení. 

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 3/2/2022/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko  

s ch v a l u j e  podání žádosti o podporu na projekt Spolu+ do připravované výzvy OPZ+ 

pro MAS v rozsahu výše uvedeném  a 

u k l á d á  ředitelce MAS zajistit zpracování a podání této žádosti o podporu a její 

následnou realizaci. 

V létě 2022 byla žádost podána. První verze žádosti byla vyřazena z důvodu zapojení 2 partnerů 

v území, jež MPSV nepovažovalo za nutnou součást projektu. Žádost byla obratem upravena a 

znovu podána a v prosinci schválena. Název projektu: PLUS MAS Sokolovsko. V současné 

chvíli probíhá vypořádání připomínek k žádosti a následovat bude vydání právního aktu. 

Projekt byl zahájen 1.2.2023. Některé aktivity již jsou v běhu. Do projektu jsou jako partneři 

s fin. příspěvkem zapojeny obce Josefov, Krásno a Horní Slavkov.  

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 1/3/2022/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

s c h v a l u j e   

ukončení partnerství s Ing. Evou Třískovou (OSVČ, ZS3). 

Ředitelka MAS Sokolovsko Ing. Jágriková informovala o změnách v partnerech MAS 

Sokolovsko.  Členové správní rady byli informováni, že Ing. Eva Třísková byla zvolena 

starostkou městyse Svatava a s ohledem na tuto skutečnost, kdy nově zastupuje zájmovou 

skupinu 4 Kvalita života na venkově, není možné, aby figurovala v rámci Partnerství MAS jako 

zástupce zájmové skupiny 3 Konkurenceschopný a udržitelný venkov jako doposud. Partnerství 

s Ing. Evou Třískovou jako OSVČ bylo ukončeno. 

Úkol ukončen. 
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Usnesení 2/3/2022/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

b e r e  i n f o r m a c i  n a  v ě d o m í  a 

souhlasí s dalším zapojením MAS v této aktivitě. 

Ředitelka informovala členy správní rady o aktivitách Národní sítě MAS, několika místních 

akčních skupin a Centra otázek životního prostředí Univerzity Karlovy, kteří společně chtějí 

podat žádost do TAČRu a oslovili nás jako potenciální partnery. Dosud k tomu nebyla 

provedena žádná další aktivita, projekt se odkládá.  

Úkol ukončen. 

 

Usnesení 3/3/2022/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

b e r e  i n f o r m a c i  n a  v ě d o m í  a 

souhlasí s dalším zapojením MAS v této aktivitě. 

Ředitelka informovala členy správní rady o výzvě na možnou spolupráci Česko-Saska, kde na 

základě zkušeností z jiných MAS zvažujeme podání projektu na pořízení letního mobilního 

kina, které by se mohlo zapůjčovat a putovat po území MAS. Německý partner by realizoval 

obnovu malého venkovního amfiteátru.  

Předběžný termín předložení žádosti je 2/2023. Tento termín je nesplnitelný, partner řeší 

technické záležitosti obnovy amfiteátru. Záměr nerušíme, ale časově se příprava akce posouvá.  

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 4/3/2022/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko  

s ch v a l u j e  podání žádosti o podporu na projekt WIN do výzvy DANUBE v rozsahu 

výše uvedeném  a 

u k l á d á  ředitelce MAS zajistit zpracování a podání této žádosti o podporu a její 

následnou realizaci. 

MAS se připojila k žádosti o dotaci do programu Danube 2021-2027, projekt s názvem WIN 

(Improving the position of Women in the labour markets of peripheral INdustrial regions). 

Partneři projektu jsou: 
• Research Centre of the Slovenian Academy of Sciences and Arts (Slovenia, LP), https://www.zrc-

sazu.si/en 

• Association for Culture and Education PiNA (Slovenia, PP), https://www.pina.si/en/ 

• University of Graz (Austria, PP), https://www.uni-graz.at/en/ 

• Verein Steirische Eisenstraße (Austria, PP), https://www.eisenstrasse.co.at/ 

• MAS Sokolovsko (Czech Republic, PP), https://www.mas-sokolovsko.eu/ 

• Central Transdanubian Regional Innovation Agency (Hungary, PP), https://www.kdriu.hu/en/ 

• Ministry of Health, Labour, Social Policy and Employment of Herceg-Bosnian Canton (Bosnia and 

Herzegovina, PP), Ministarstvo rada, zdravstva, socijalne skrbi i prognanih – Vlada 

Hercegbosanske županije (vladahbz.com) 

• Employment Office of Herceg-Bosnian Canton Livno (Bosnia and Herzegovina, PP), Županijski 

zavod za upošljavanje Livno (zzzu-livno.ba) 

• Association of Business Women in Serbia (Serbia, PP), http://poslovnezene.org.rs/en/home-2/ 

• National Management School (Bulgaria, PP), https://nbschool.org/en/home-page-english/ 

 

https://www.zrc-sazu.si/en
https://www.zrc-sazu.si/en
https://www.pina.si/en/home/
https://www.uni-graz.at/en/
https://www.eisenstrasse.co.at/
https://www.mas-sokolovsko.eu/
https://www.kdriu.hu/en/
https://www.vladahbz.com/ministarstvo-rada-zdravstva-socijalne-skrbi-i-prognanih/
https://www.vladahbz.com/ministarstvo-rada-zdravstva-socijalne-skrbi-i-prognanih/
https://zzzu-livno.ba/
https://zzzu-livno.ba/
http://poslovnezene.org.rs/en/home-2/
https://nbschool.org/en/home-page-english/
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Cíl projektu - prozkoumat nové pracovní příležitosti a odstranit překážky, které ženám brání v 

realizaci jejich profesního potenciálu (speciálně v oblasti venkovských, periferních, a přesto 

průmyslových regionech), a přispět tak k přístupnějším, inkluzivnějším a efektivnějším trhům 

práce. Asociovaný partner by byla Hospodářská komora Karlovarského kraje. 

 

Uzavírka příjmu žádostí 11/2022. Výsledek hodnocení konec 2023, realizace by byla 2024-

2026. Jednalo by se pro nás o první projekt na mezinárodní úrovni, velmi dobré PR pro MAS a 

velká zkušenost pro pracovníky i zapojené osoby. 

Celkový rozpočet projektu bude do 2 mil. EUR, přičemž finanční zapojení MAS by bylo do 

max. 160.000 EUR, 90 % dotace, průběžné financování.  

 

Zatím nemáme žádné nové informace. Čekáme na výsledek 1. kola hodnocení. 

Úkol zůstává v platnosti. 

 

 

Usnesení 5/3/2022/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

s c h v a l u j e  zapojení MAS Sokolovsko do výzvy POV, KÚ KVK 2023 a  

p o v ě ř u j e  ředitelku MAS k zajištění podání žádosti o dotaci a následné realizaci tzv. 

malého leaderu na území MAS Sokolovsko.    

Ing. Jágriková informovala členy správní rady, že v lednu 2023 byla podána na KÚKVK žádost 

o dotaci na tzv. Malý Leader Sokolovsko 2023+příspěvek na část mzdy 1 manažera. Bylo 

požádáno o max. možnou částku, a to 1.150.000 Kč, z toho 920.000 Kč by činila krajská dotace 

(80 %). Výsledek kontroly žádosti očekáváme na jaře 2023, pak by obratem byla spuštěna 

výzva na příjem žádostí do Malého Leaderu Sokolovsko 2023. K přípravě obsahu, zaměření, 

limitů, hodnotících kritérií apod. se sešla Výběrová komise, připojilo se také několik členů 

Programového výboru a několik partnerů MAS s cílem přizpůsobit podmínky co nejvíce 

potřebám našeho území. 

Úkol zůstává v platnosti. 

 

Usnesení 6/3/2022/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

s c h v a l u j e  mimořádnou odměnu pro kmenové zaměstnance (na HPP) za rok 2022 ve 

výši 10.000 Kč/čistého. 

Ing. Jágriková požádala členy správní rady, aby mohla v závěru roku 2022 vyplatit kmenovým 

pracovníkům MAS jednorázovou odměnu za excelentní práci odvedenou v uplynulém roce a 

s ohledem na fakt, že dosud pracovnice MAS nebyly nikdy takto mimořádně finančně 

odměněny, žádá správní radu o její schválení. Předpokládaná výše 10.000 Kč/čistého/osobu 

(HPP). Odměny byly v prosinci 2022 vyplaceny. 

Úkol ukončen. 
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Bod 2) Schválení zapojení MAS do přípravy projektu do programu ERASMUS+ 

Na Valné hromadě partnerů byla přítomným představena možnost zapojit se do výzev programu 

ERASMUS+. Do tohoto programu jsme nikdy nežádali, převis bývá veliký. Řada subjektů na 

valné hromadě projevila o tuto aktivitu zájem. Proto ředitelka žádá správní radu o možnost 

podat žádost o projekt: 

Název projektu: Mládežnické parlamenty na venkově 

Alokace: Max. 60.000 €.  

Cíl projektu: Zintenzivnění participace mládeže na venkově do veřejného dění, zapojení do 

komunitního života a podpora místní i regionální sounáležitosti. Ve vybraných obcích dojde k 

založení a rozvoji mládežnických parlamentů, kteří se tak stanou aktivními občany a na jejich 

názor a potřeby budou ze strany obcí brán zřetel.  

 

Usnesení 1/1/2023/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

s c h v a l u j e  zapojení MAS Sokolovsko do výzvy ERASMUS+ a  

p o v ě ř u j e  ředitelku MAS k zajištění podání žádosti o dotaci a následné realizaci 

projektu „Mládežnické parlamenty na venkově“ 

Výsledek hlasování: pro návrh hlasovali všichni přítomní členové správní rady (4 hlasy), nikdo 

nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. 

 

 

Bod 3) Pořízení osobního vozidla  

Ředitelka MAS informovala o potřebě pořídit nové vozidlo, stávající již dosluhuje. Možnosti 

jsou 2, leasing vozidla s tím, že po doplacení leasingu by auto nezůstalo MASce, ale leasing by 

byl způsobilý z paušálních výdajů projektu. Anebo varianta pořídit vozidlo z vlastních zdrojů, 

bez závislosti na dotaci. Auto např. 3-4 roky staré, v kombi provedení. K bodu proběhla 

diskuse. Předseda správní rady navrhuje pořídit vozidlo nové na operativní leasing, verze 

kombi, nafta (levnější cena PHM a většinou i nižší spotřeba).  

  

Usnesení 2/1/2023/SR  

Správní rada MAS Sokolovsko   

s c h v a l u j e  pořízení osobního vozidla a  

p o v ě ř u j e  ředitelku MAS k jeho koupi, a to formou operativního leasingu. 

Výsledek hlasování: pro návrh hlasovali všichni přítomní členové správní rady (4 hlasy), nikdo 

nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. 

 

 

Bod 4) Ostatní, závěr. 

Ředitelka informovala správní radu o tom, že bude zapotřebí řešit změnu prostor. V řešení je 

možnost využití zrekonstruovaného 2. patra Městského úřadu na Březové, kde má MAS taktéž 

sídlo. Toto řešení správní rada považuje za rozumné a ředitelka MAS bude členy správní rady 

dál průběžně informovat ohledně vývoje situace – důležité je především stav prostor, 

dostupnost parkování, dostupnost pro občany, cena nájmu a energií, v neposlední řadě pak 
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velikost prostor – archiv, zasedací místnost, 3-4 kanceláře (zázemí pro cca 10 osob), dostupnost 

kuchyňky, příp. i skladu pro uložení materiálu na čištění řeky Ohře. 

 

 

 

V Habartově dne 13.2.2023 

 

Zapsala: Ing. Ivana Jágriková   Zápis ověřil: Ing. Petr Janura 

 

 

……………………………..    ……………………………..    

Ing. Ivana Jágriková     Ing. Petr Janura 

ředitelka      předseda správní rady 

Ing. Petr 
Janura

Digitálně podepsal Ing. 
Petr Janura 
Datum: 2023.02.20 
09:52:52 +01'00'

Podepsal Ing. Ivana Jágriková
DN: cn=Ing. Ivana Jágriková,
c=CZ, o=MAS Sokolovsko o.p.s.,
ou=1, email=info@mas-
sokolovsko.eu
Datum: 2023.02.21 09:35:32
+01'00'




